

- ◆中国科技核心期刊
- ◆中国科技论文统计源期刊
- ◆内蒙古自治区高校精品学报
- ◆教育部全国高校特色科技期刊
- ◆全国民族地区自然科学版优秀学报

ISSN 2095-512X  
CN 15-1364/R  
CODEN NYXBER

蒙古医学院  
内蒙古医科大学  
学报

JOURNAL OF  
INNER MONGOLIA  
MEDICAL UNIVERSITY

ISSN 2095-512X



2013

第35卷 第2期

Vol.35 No.2

# 内蒙古医科大学学报

第 35 卷

第 2 期(总第 116 期)

2013 年 04 月

## 目 次

### ·论 著·

- 双吻合器法回肠储袋肛管吻合治疗溃疡性结肠炎的临床效果分析 ..... 赵 金 马 辉 孟 化(85)  
胆囊癌组织甲基化水平的研究 ..... 朝乐孟 李全福(88)  
紫外分光光度法测定蒙药玉簪花中总黄酮的含量 ..... 王 静 薛培凤 赵子龙 等(93)  
绿色荧光蛋白体外转染兔骨髓基质干细胞 ..... 吕慧成 李斯琴 周荣兴 等(96)  
CD105 与 Ang-2 在大肠癌中的表达及临床意义 ..... 阿斯楞 全林虎 林 靖(102)  
多层螺旋 CT 尿路成像技术对输尿管疾病诊断价值的研究 ..... 金 凤 刘挨师 苏秉亮(108)  
钝顶螺旋藻两个不同生态种藻胆蛋白抗癌作用的比较研究 ..... 杨 茜 张三润 塔 娜(115)  
累及运动皮层颅内肿瘤病人的功能性磁共振成像 ..... 吴 慧 牛广明 韩晓东 等(119)  
实验性骨髓损伤骺板软骨 IGF-II 表达的动态变化 ..... 郭 军 周荣兴 李晓东 等(126)  
高效液相色谱法同时测定蒙药齿缘草中槲皮素和山奈素的含量 ..... 巴俊杰 布 仁 马丽娟 等(132)  
混合骨移植在治疗发育性髋关节脱位手术中的应用策略 ..... 韦宜山 刘万林 李岱鹤 等(136)  
OPCML 蛋白在上皮性卵巢癌中的表达及意义 ..... 童红洲 胡 宾 沈敬华(142)  
·蒙医药论坛·  
蒙药那如-3 的研究进展 ..... 孙国园 武 娜 董 玉(146)

期刊基本参数:CN15-1364/R \* 1959 \* b \* A<sub>4</sub> \* 84 \* zh \* P \* ¥ 10.0 \* 600 \* 16 \* 2013-04

• 综述 •

- Bcl-2 家族在线粒体细胞凋亡途径中的作用 ..... 吉木斯 李存保(152)  
中蒙药多糖提取方法及工艺研究 ..... 陈建平 汤化琪 武旭芳 等(158)  
结缔组织生长因子的研究进展 ..... 包晶晶 达林泰 乌兰其其格(164)

ମୁଖ୍ୟ ରୂପାଳୀଙ୍କ ( 157 )

କାନ୍ତିର ପଦମୁଖ । ୧୯୫୦ । ଲାଙ୍ଘାଳୀ ( ୧୫୧ )

۱۰۷

本期责任编辑 程立新

英文编辑 于晶峰

蒙文编辑 额尔德木图

# JOURNAL OF INNER MONGOLIA MEDICAL UNIVERSITY

Volume 35

Number 2

( Sum No. 116 )

Apr. 2013

## ORIGINAL ARTICLES

The clinical effect analysis on double stapler ileal pouch-anal anastomosis method for the treatment of ulcerative colitis

..... ZHAO Jin MA Hui MENG Hua(85)

A study of methylation status in gallbladder carcinoma

..... CHAO Lemeng LI Quan-fu(88)

Quantitative determination of the total flavonoids from flos hostae plantagineae by ultraviolet spectrophotometry

..... WANG Jing XUE Pei-feng ZHAO Zi-long et al. (93)

Green fluorescent protein vitro transfection of rabbit bone marrow stromal stem cells

..... LU Hui-cheng LI Si-qin ZHOU Rong-xing et al. (96)

Expression and clinical significance of CD105 and ANG-2 in colorectal cancer

..... A Si-leng TONG Lin-hu LIN Jing(102)

Clinical evaluation of multi-slice spiral CT urography in the diagnosis of ureteral diseases

..... JIN Feng LIU Ai-shi SU Bing-liang(108)

Comparative study on anticancer effect of phycobiliprotein in two different ecological types of spirulina platensis

..... YANG Qian ZHANG San-run TA Na(115)

Functional mr imaging of the motor cortex lesion in patients with intracerebral tumors

..... WU Hui NIU Guang-ming HAN Xiao-dong et al. (119)

- The dynamic changes of expression of experimental epiphysis injury of epiphyseal plate of IGF-II ..... GUO Jun ZHOU Rong-xing LI Xiao-dong et al. (126)
- Simultaneous determination of quercetin and kaempferol in eritrichii herba by hplc ..... BA Jun-jie BU Ren MA Li-juan et al. (132)
- The application strategies of mixed bone grafts to treatment for developmental dysplasia of the hip ..... WEI Yi-shan LIU Wan-lin LI Dai-he et al. (136)
- The expression and significance of OPCML protein in primary epithelial ovarian cancer ..... TONG Hong-zhou HU Bin SHEN Jing-hua (142)
- The research progression of mongolian medicine naru-3 ..... SUN Guo-yuan WU Na DONG Yu (146)
- Bcl-2 family proteins:the sentinels of the mitochondrial apoptosis pathway ..... JI Mu-si LI Cun-bao (152)
- Study on extraction methods and technology of polysaccharide in traditional chinese and mongolian medicine ..... CHEN Jian-ping TANG Hua-qi WU Xu-fang et al. (158)
- Research progress of connective tissue growth factor ..... BAO Jing-jing DA Lin-tai WULanqiqige (164)

欢迎订阅 欢迎投稿

《内蒙古医科大学学报》

E-mail:nmgkydxxb@163.com 联系电话:0471-6266059